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JEGYZŐKÖNYV 
 

KÉSZÜLT: 2013. január 04-én, Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

soron kívüli, nyilvános ülésén. 

 

A TESTÜLETI ÜLÉS HELYE: A Városháza díszterme. 

 

JELEN VANNAK: dr. Garay Rita polgármester, Takács Ferenc alpolgármester, Benyó Pál, 

Hovorka István, Litauszki András, Malya György, Varga András képviselők. 

 

IGAZOLTAN VAN TÁVOL: dr. Kancsó János, Tuska Pálné képviselők.  

 

TANÁCSKOZÁSI JOGGAL RÉSZT VESZ: dr. Kruzslicz-Bodnár Gréta aljegyző, Vantara 

Jánosné pénzügyi osztályvezető.  

 

A jegyzőkönyvet vezeti: Héjja Bálintné ügyintéző. 

 

Dr. Garay Rita polgármester: Köszönti az újév első képviselő-testületi ülésen megjelent 

képviselőket, köztisztviselőket. Mindenkinek boldog új évet kíván. Megállapítja, hogy az ülés 

határozatképes és az ülést megnyitja. Jegyzőkönyvvezetőnek Héjja Bálintnét jelöli ki. 

Szavazásra bocsátja a meghívóban szereplő napirendi javaslatot.  

 

A képviselő-testület az alábbi napirend megtárgyalásával 7 igen szavazattal, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül egyetért: 

  Napirend: 
1. Határozat módosítása a 3-7 személyes 3,5 tonnás platós kisteher gépkocsi 

vásárlással kapcsolatban 

2. Egyebek 
 

 
1. Határozat módosítása a 3-7 személyes 3,5 tonnás platós kisteher gépkocsi 

vásárlással kapcsolatban 

 
Dr. Garay Rita polgármester: Megkéri Varga András képviselőt, hogy ismertesse a 

gépjárművásárlással kapcsolatos legújabb információkat.  

 

Varga András képviselő: Elmondja, hogy a képviselő-testület megbízta a műszaki osztályt 

azzal, hogy vásároljon egy 3-7 személyes 3,5 tonnás platós kisteher gépkocsit. Nagy Gábor 

Attila műszaki ügyintéző több héten keresztül tájékozódott az ügyben, elutazott a helyszínre, 

azzal a megbízással, hogy amennyiben megfelel az autó, megvásárolja. Miután felmérte az 

autók állapotát elmondta, hogy szerinte nem ér 1,5 millió forintot a gépkocsi, ő saját magának 

sem venné meg, mert a gépjárművet állandóan javítgatni kellene.   

Javasolja, hogy az önkormányzat pótolja ki a rendelkezésre álló 1,5 millió forintot 2,5 millió 

forintra, mert ebből az összegből már biztosan tudna az önkormányzat vásárolni olyan 

gépjárművet, melyet nem kell állandóan javítgatni. 

 

Takács Ferenc alpolgármester: Támogatja Varga András képviselő javaslatát. Elmondja, 

hogy 2,5 millió forintért már lehet vásárolni olyan haszongépjárművet, amelyre nem kell 

pluszba költeni a közeljövőben.  
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Malya György képviselő: Megkérdezi, hogy mennyibe kerül egy új autó? 

 

Varga András képviselő: Elmondja, hogy szerinte egy új autó értéke 5.000.000,- Ft + ÁFA.  

 

Hovorka István képviselő: Megkérdezi, hogy milyen márkájú autóról van szó? 

 

Varga András képviselő: Elmondja, hogy a műszaki ügyintéző Fiat Ducato és Citroen 

márkájú autókat nézett meg, a Fiat autó ugyanolyan, mint a Komlós Településszolgáltató Kft. 

gépjárműve. 

 

Malya György képviselő: Javasolja, hogy vegyenek új autót, azzal 6-7 évig biztosan nem lesz 

semmi gond.  

 

Varga András képviselő: Elmondja, hogy jó lenne, ha új autót tudna vásárolni az 

önkormányzat, de véleménye szerint anyagilag ez jelenleg nem megoldható. Javasolja, hogy a 

gépkocsi vásárlás összegét 2.500.000,- Ft + ÁFA összegben határozza meg a képviselő-

testület.  

 

Malya György képviselő: Egyetért Varga András képviselő javaslatával. 

 

Dr. Garay Rita polgármester: Megkérdezi Vantara Jánosné pénzügyi osztályvezetőt, hogy az 

összeget a pénzmaradvány terhére, vagy a 2013. évi költségvetésbe kell betervezni? 

 

Vantara Jánosné pénzügyi osztályvezető: Elmondja, hogy a pénzmaradvány terhére nem 

lehet elszámolni, mivel a 2012. évi pénzmaradvány összege még nem ismert, ezért a 

2.500.000,- Ft + ÁFA összeg fedezetét az önkormányzat 2013. évi költségvetésébe kell 

betervezni. 

 

Dr. Garay Rita polgármester: Megkérdezi, hogy amennyiben a fedezetet betervezik a 2013. 

évi költségvetésbe, akkor januárban meg tudja-e venni az önkormányzat az autót? 

 

Vantara Jánosné pénzügyi osztályvezető: A törvény szerint amennyiben az önkormányzat 

átmeneti gazdálkodásról szóló rendeletet nem alkotott, abban az esetben a polgármester 

jogosult az előző évi kiadási előirányzatokon belül a kiadások arányos teljesítésére.  

Megkérdezi, hogy pontosan mekkora összegről van szó? 

 

Dr. Kruzslicz-Bodnár Gréta aljegyző: Elmondja, hogy bruttó 1.500.000,- Ft-ról már döntött a 

képviselő-testület, a nettó 2.500.000,- Ft + ÁFA, azaz bruttó 3.125.000,- Ft és a bruttó 

1.500.000,- Ft különbségéről van szó, mely bruttó 1.675.000,- Ft összeget jelent.  

 

Vantara Jánosné pénzügyi osztályvezető: Valószínűleg az 1.675.000,- Ft összeg az előző évi 

arányos szintbe belefér, így januárban a gépjármű vásárlása megoldható. 

 

Dr. Garay Rita polgármester: Megkérdezi, hogy legfeljebb a 2.500.000,- Ft + ÁFA összeggel 

egyetért-e a képviselő-testület? 

 

A képviselő-testület tagjai egyetértenek a legfeljebb 2.500.000,- Ft + ÁFA összeggel.  

 

Malya György képviselő: Javasolja, hogy ne a műszaki osztály intézze az autóvásárlással 

kapcsolatos feladatokat. 
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Varga András képviselő: Elmondja, hogy szerinte Nagy Gábor Attila műszaki ügyintéző jól 

végzi a munkáját, megbízható akár autóvásárlás terén is. 

 

Takács Ferenc alpolgármester: Javasolja, hogy az autóvásárlással kapcsolatos feladatokkal 

továbbra is bízzák meg a műszaki osztályt egy képviselő közreműködésével. 

 

Varga András képviselő: Javasolja, hogy a műszaki osztály vagy egy képviselő, vagy a 

gazdasági bizottság külsős tagjának közreműködésével hajtsa végre az adásvétellel 

kapcsolatos feladatokat. 

 

Dr. Garay Rita polgármester: Megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele, 

hozzászólása, javaslata? Mivel kérdés, észrevétel, hozzászólás, javaslat nem volt, ismerteti az 

határozati javaslatot: 

Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 253/2012. (XI. 20.) kt. határozatát 

akként módosítja, hogy vásárolni kíván egy 3-7 személyes 3,5 tonnás platós kisteher 

gépkocsit, legfeljebb 2.500.000.- Ft + ÁFA összegért, melynek fedezetét az önkormányzat a 

2013. évi költségvetésébe betervezi. 

Megbízza a műszaki osztályt azzal, hogy az adásvétellel kapcsolatos feladatokat egy 

képviselő, vagy egy, a bizottságok nem képviselő tagjának közreműködésével hajtsák végre. 

Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére és az adásvételi 

szerződés aláírására.  

Szavazásra bocsátja a javaslatot. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül hozta meg az 

alábbi határozatot: 

1/2013. (I. 04.) kt. határozat: 

Határozat módosítása a 3-7 személyes 3,5 tonnás platós kisteher gépkocsi 

vásárlással kapcsolatban 

 

Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 253/2012. (XI. 

20.) kt. határozatát akként módosítja, hogy vásárolni kíván egy 3-7 

személyes 3,5 tonnás platós kisteher gépkocsit, legfeljebb 2.500.000.- 

Ft + ÁFA összegért, melynek fedezetét az önkormányzat a 2013. évi 

költségvetésébe betervezi. 

 

Megbízza a műszaki osztályt azzal, hogy az adásvétellel kapcsolatos 

feladatokat egy képviselő, vagy egy, a bizottságok nem képviselő 

tagjának közreműködésével hajtsák végre. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére 

és az adásvételi szerződés aláírására.  

 

Felelős: dr. Garay Rita polgármester 

Határidő: a beszerzésről a képviselő-testület tájékoztatására: 2013. 

január havi soros képviselő-testületi ülés 

a költségvetés betervezésére: 2013. február 13-ai soros képviselő-

testületi ülés 

 

 

 



 

4 

 

 

 

        2. Egyebek 

 

Takács Ferenc alpolgármester: Javasolja, hogy az önkormányzat tulajdonában lévő Citroen 

gépkocsit adja el az önkormányzat, vagy adja át a Komlós Településszolgáltatási Kft-nek 

további használatra. 

 

Malya György képviselő: Elmondja, hogy már több alkalommal felmerült a gépkocsi 

eladásának kérdése, javasolja, ne tárgyaljanak tovább erről a kérdésről. 

 

Varga András képviselő: Nem támogatja az autó értékesítését.  

 

Dr. Garay Rita polgármester: Az elhangzott döntéssel kapcsolatban nem kezdeményez 

ismételt tárgyalást. 

 

Mivel az ülésen több napirend, egyéb felvetés nem hangzott el, a polgármester a nyílt ülést 

ezzel berekesztette. 

 

 

                     Kmf. 

 

 

 

 dr. Garay Rita                               dr. Kruzslicz-Bodnár Gréta                 

  polgármester                                    aljegyző 

 

 

 


